
Møtereferat årsmøte Sørgårdsvågen Marina_2014. 
 

 Sted:  
 Strindfjordveien 1 

Dato: 
28.05.2015  

Tid: 
 18:00 – 19:00 

Møteleder:  
Børre Sørgård 

Referent: Velges 
Jon Martin Sørgård 

Sak nr. Emne  Vedlegg  

Sak 1 Valg av møteleder og referent. 
Børre Sørgård ble valgt som møteleder. 
Jon Martin Sørgård ble valgt som referent. 
 

      

Sak 2 Godkjenning av innkalling. 
Innkalling til årsmøte godkjent. 
 

      

Sak 3 Godkjenning av årsberetning. 
Årsberetning godkjent. 
 

      

Sak 4 Gjenomgang av regnskap 2013 og 2014. 
Regnskapet var utsendt sammen med møteinnkalling. Derfor ble ikke 
regnskapet gjennomgått post for post. 
Revidert regnskap godkjent. 
 

      

Sak 5 Budsjett 2014. 
Budsjett var utsendt sammen med møteinnkalling.  
Budsjett godkjent. 
 

      

Sak 6 Medlemskontingent. 
Årets budsjett viser at vi må justere opp medlemskontingent med 200 
kr pr. båtplass. Dette på grunn av økte felleskostnader. 
 

      

Sak 7 Endring av vedtekter. 
Sammen med møteinnkalling var det sendt ut forslag til endring av 
vedtekter. Årsaken til ønske for disse endringene er at grunneiere, 
som har avgitt arealer til utvidelse av marina, vil ha en klausul som sier 
at arealene går tilbake til grunneiere hvis driften av Sørgårdsvågen 
Marina opphører. Dette for å unngå at kapitalsterke krefter skal kunne 
ta kontroll på eierskapet av Sørgårdsvågen Marina og dermed kunne 
tjene penger på driften. Det presiseres at Sørgårdsvågen Marina ikke 
er noen kommersiell virksomhet. 
Forslagene til endringer er også gjennomgått av advokat slik at vi også 
har fått en riktig juridisk ordlyd. 
 
Forslagene gjaldt endring av paragraf 1 og 12 og en ny paragraf 13. 
Forslagene ble enstemmig godtatt av de 16 oppmøtte 
stemmeberettige medlemmene.   

 
 

      



  
  

Sak 8 Eventuelt. 
A) Det ble fra forsamlingen informert om at i vedtektene så står 

fremdeles det ”gamle” navnet ”Sørgårdsvågen Båtforening”. Styret 
informerte om at dette vil være en av mange punkter som vil 
komme på forslag til nye vedtekter. Styret vil fremover jobbe med 
å få på plass forslag til nye vedtekter som er mer ”up to date”. 
Disse forslagene vil bli sendt ut før neste årsmøte, slik at de da 
kan bli stemt for/i mot på neste årsmøte. 

B) Det ble også oppfordret til at neste årsmøte måtte arrangeres på 
Linesøya. Altså at det arrangeres hvert 2. år på Linesøya. Det ble 
foreslått at dette skulle være ett av de nye forslagene til nye 
vedtekter. 

C) Ett annet forslag er at vi går over til at hver enkelt betaler en årlig 
medlemskontingent i tilegg til den årlige kostnaden for hver enkelt 
båtplass. Med dette oppnår man at personer kan kjøpe båtplasser 
som blir ledige, basert på ansinitet. I tilegg så kan 
ektepar/samboere, som da har en båtplass betale 
medlemskontingent for to personer. Man kan på den måten få to 
stemmeberettige medlemmer i stedet for en. Dette foreslås som 
en paragraf i de nye vedtektene. 

D) Styret vil også se nærmere på regler i forbindelse med omsetning 
og utleie av båtplasser. 

E) Styret oppfordrer til at man fortøyer båtene skikkelig. Ved å fortøye 
skikkelig så unngår man slitasje og ødeleggelser på marina, sin 
egen båt og naboens båt. Man ser veldig enkelt om båten ligger 
godt fortøyd. Det er den hvis den ikke kan komme i kontakt med 
nabobåt eller at baugen ikke kan komme i kontakt med 
flytebrygge. De båter hvor det er mulighet for at man kommer i 
kontakt med nabobåt eller att baugen kan komme i kontakt med 
flytebrygge, må det brukes ”spring”. I enkelte tilfeller kan det også 
være nødvendig å bruke spring festet både akter og foran på båt. 
Det oppfordres også til at man bruker fendere og gummiavlaster 
på fortøyningstau. Det er også spesielt viktig at akter ende, på 
båten, ligger godt fortøyd inn til utrigger. Hvis man står på utrigger 
når man fortøyer, så vil det bli slakke i fortøynings tau når man går 
av utrigger. Båten vil da ligge veldig dårlig fortøyd. Derfor fortøy 
aktre ende av båten når man er om bord i båten og ikke på 
utrigger. 

 

      

Sak 9 Valg. 
Følgende personer var på valg: 
¤ Knut Alseth  
¤ Børre Sørgård  
 
De ble enstemmig valgt for 2 nye år. 
 
Styret består av: 
¤ Arnstein Sørgård (på valg neste år) 
¤ Håkon Bugge (på valg neste år) 
¤ Jon Martin Sørgård (på valg neste år) 
¤ Knut Alseth  
¤ Børre Sørgård 

  



 
Valgkomite: 
¤ Roy Pevik (leder) 
¤ Ann Elisabeth Harsvik 

 
 

  
 

  

 


